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Protokół Nr 35/23 

z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji 

 z dnia 29 sierpnia 2023 r. 

 

Posiedzenie komisji odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego 

Trzcianki, w godzinach od 16:00 do 16:40. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Członkowie komisji, zgodnie z załączoną listą obecności; 

2. Pan Witold Putyrski – Zastępca Burmistrza Trzcianki; 

Ad 1) Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca komisji pani Marta Matkowska 

witając członków komisji oraz Zastępcę Burmistrza Trzcianki. 

Ad 2) Przedstawienie porządku posiedzenia. 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska odczytała porządek 

posiedzenia. Posiedzenie komisji przebiegało według następującego 

porządku: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

3. Zatwierdzenie protokołu Nr 34/23 z dnia 14 czerwca 2023 r. 

4. Ustalenie planu pracy komisji na II półrocze 2023 r. 

5. Opiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej Trzcianki. 

6. Sprawy wniesione do komisji. 

7. Wnioski komisji i ich realizacja. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad 3) Zatwierdzenie protokołu Nr 34/23 z dnia 14 czerwca 2023 r. 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska poddała pod głosowanie 

protokół Nr 34/23. Do protokołu nie zgłoszono uwag, został zatwierdzony 

w głosowaniu: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  
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Ad 4) Ustalenie planu pracy komisji na II półrocze 2023 r. 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska zaproponowała tematy do 

planu pracy komisji na II półrocze. 

Sierpień 

1. Stan bezpieczeństwa gminy po sezonie letnim – spotkanie z 

przedstawicielami Straży Pożarnej. 

2. Opiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej Trzcianki.  

3. Zapoznanie się ze sprawami wniesionymi do komisji. 

4. Wnioski komisji i ich realizacja. 

Wrzesień 

1. Problemy i potrzeby trzcianeckich Rodzinnych Ogrodów 

Działkowych. 

2. Opiniowanie wniosków do budżetu na 2024 rok. 

3. Opiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej Trzcianki.  

4. Zapoznanie się ze sprawami wniesionymi do komisji. 

5. Wnioski komisji i ich realizacja. 

Październik 

1. Spotkanie z prezesami kół wędkarskich. Potrzeby w 

nadchodzącym roku. Omówienie sezonu letniego i ruchu 

motorowodnego na jeziorach. 

2. Opiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej Trzcianki.  

3. Zapoznanie się ze sprawami wniesionymi do komisji. 

4. Wnioski komisji i ich realizacja. 

Listopad 

1. Regulamin przyznawania nagród sportowych – wypracowanie 

zmian. 

2. Opiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej Trzcianki.  

3. Zapoznanie się ze sprawami wniesionymi do komisji. 

4. Wnioski komisji i ich realizacja. 
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Grudzień 

1. Wypracowanie opinii do projektu budżetu na rok 2024. 

2. Ustalenie planu pracy komisji na I półrocze 2024 roku. 

3. Opiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej Trzcianki.  

4. Zapoznanie się ze sprawami wniesionymi do komisji. 

5. Wnioski komisji i ich realizacja. 

Przy okazji przewodnicząca komisji Marta Matkowska poinformowała o 

planowanym posiedzeniu na dzień 07.09 br., które odbędzie się w 

siedzibie JRG Straży Pożarnej, o godz. 14:30. Zostanie jeszcze 

zaproszenie na posiedzenie przesłane.  

Innych propozycji do planu pracy komisji nie było, członkowie przyjęli 

plan pracy w głosowaniu za – 5 (jednogłośnie). Jednocześnie komisja 

zawnioskowała o dodanie planu pracy komisji jako Załącznika nr 5 do 

projektu uchwały w sprawie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej 

Trzcianki na II półrocze 2023 roku. 

Ad 5) Opiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej Trzcianki. 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska poprosiła pana Witolda 

Putyrskiego o zabranie głosu. 

Pan Witold Putyrski wskazał, że jest wiele zmian w uchwale 

budżetowej. Po stronie dochodowej, dochody bieżące zwiększane są o 

kwotę 5.372.939,30 zł, największym składowym elementem tego 

zwiększenia jest uzupełnienie subwencji ogólnej, bo wynosi 

5.186.125,00 zł. Dochody majątkowe zwiększają się natomiast o kwotę 

634.845,00 zł. Oprócz subwencji ogólnej, na zwiększenie po stronie 

dochodów bieżących ma wpływ opłata adiacencka w wysokości 

30.000,00 zł, a także kwota 74.185,03 zł  z tytułu zwrotu części 

wydatków wykonanych w ramach funduszu sołeckiego w 2022 roku, 

82.000,00 zł – dotacja celowa z budżetu państwa na realizację 

rządowego programu „Aktywna tablica”. Pozostałe zmiany to zmiany 
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symboliczne. Zmniejszenie po stronie dochodów majątkowych, a 

dokładnie następuje przesunięcie zadania realizowanego w ramach 

Polskiego Ładu, mowa tutaj o modernizacji byłego przedszkola w 

Siedlisku na przychodnię zdrowia. Gmina zwróciła się do premiera po 

przetargu, który zorganizowano. Kwota, którą mieliśmy na ten cel jest 

dużo za mała. Pan Premier nie znalazł możliwości zwiększenie tych 

wydatków, proponowane jest zatem, aby zadania było realizowane w 

dużej części ze środków własnych na kwotę 1.550.000,00 zł, bo tyle 

szacujemy wartość zadania, 686.000,00 zł pochodzi z dotacji, pozostałe 

to środki własne. Zadanie realizowane ma być na przełomie 2024/2025. 

Jeśli mowa o wydatkach bieżących, to są czynione starania, aby 

pouzupełniać, na ile jest to możliwe wydatki z utrzymaniem dróg, dlatego 

25.000,00 zł przekazujemy na  remonty cząstkowe dróg, 25.000,00 zł – 

na oznakowanie dróg, 16.500,00 zł – na bieżące utrzymanie dróg. 

Pozostałe wydatki w kwotach 30.000,00 zł – podziały, wyceny, mapy w 

rozdziale „Gospodarka gruntami i nieruchomościami”. Po stronie 

wydatków majątkowych największe zmiany: 

-15.000,00 zł – zwiększenie wydatków na remont „Burmistrzówki”, jak 

radni pamiętają remont „Burmistrzówki” jest dofinansowany w dużym 

stopniu przez Polski Ład, w ramach ochrony zabytków, natomiast w 

związku z tym, że jest to zabytek każde prace muszą być objęte 

pozwoleniem na budowę. W związku z powyższym jest potrzeba 

wykonania dokumentacji technicznej tego obiektu. 105.000,00 zł – 

Projekt techniczny termomodernizacji Szkoły Podstawowej w Siedlisku, 

złożony został przez gminę wniosek do Polskiego Ładu, tego programu 

tzw. pegeerowskiego na sfinansowanie m.in.  zmiany źródła ciepła w 

Szkole Podstawowej w Siedlisku, projekt techniczny obejmowałby 

opracowanie dokumentacji remontu kapitalnego, nie tylko źródła ciepła, 

ale także centralnego ogrzewania, instalacji elektrycznej, 
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termomodernizacji, stąd taka kwota. Kolejne nowe zadanie to 

modernizacja układu komunikacyjnego w rejonie ulicy Prostej i w ramach 

tego zadnia wprowadza się wydatki w kwocie 80.000,00 zł. Zamysł  

docelowy jest taki, aby po pierwsze dokonać rozbiórki budynku na ulicy 

Żeromskiego 8, kolejno opracować dokumentację techniczną trzeciego 

pasa na ulicy Prostej, z możliwością lewoskrętu i jeszcze jeden element, 

czyli wykonać projekt techniczny termomodernizacji w przyszłości Wita 

Stwosza, tego budynku na narożniku, w celu rozbiórki tego budynku 

gospodarczego, tak, aby to przebicie ul. Prostej w stronę Konopnickiej 

rzeczywiście wyglądało lepiej. Nowe zadanie to także modernizacja 

świetlicy w Straduniu – 40.000,00 zł, to jest wydatek na opracowanie 

dokumentacji technicznej, część wydatków zrealizowana była w tym 

roku, przy udziale rady sołeckiej, natomiast jest to kosmetyczny zabieg, 

docelowo ta świetlica środowiskowa, która tam funkcjonuje wymaga 

poniesienia dodatkowych kosztów. Zwiększa się także o 26.000,00 zł 

wydatki na zadania dotyczące doświetlenia przejść dla pieszych i 

dotyczy to przejść na ulicy Sikorskiego, jedno przy ulicy Roosevelta, 

drugie to przejście przy markecie Biedronka. Wprowadza się dodatkowe 

środki i w budżecie na ten rok w kwocie 10.000,00 zł, i w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej na rok przyszły w kwocie 45.000,00 zł na 

opracowanie projektów technicznych obiektów sportowych, w tym 

zakresie przede wszystkim program funkcjonalno-użytkowy boiska przy 

Szkole Podstawowej w Rychliku oraz projekt techniczny bieżni przy 

Szkole Podstawowej Nr 1 w Trzciance, ta bieżnia naokoło orlika. Oba te 

zadania mają szansę na dofinansowanie z Polskiego Ładu, stąd zgodnie 

z sugestiami Komisji Środowiska i Rozwoju Wsi zostały złożone wnioski 

to tego tzw. pegeerowskiego naboru, obejmujące wspomnianą wcześniej 

modernizację źródła ciepła w Siedlisku, budowę bieżni przy SP Nr 1. 

Pozostałe zmniejszenia wynikają z tego faktu, że zadania zostały 
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wykonane, bądź są wykonywane na podstawie umów w innych kwotach, 

m.in.: 

-w dziale „Pomoc społeczna” w rozdziale „Ośrodki wsparcia” dotyczy 

zadania Budowy Środowiskowego Domu Samopomocy w Trzciance 

zmniejsza się wydatki o 1.000,00 zł; 

-w dziale „Administracja publiczna” w rozdziale „Pozostała działalność” 

dotyczy zadania Trzcianecki EkoPatrol – zakup samochodu 

elektrycznego na potrzeby ochrony środowiska i akwenów wodnych, 

zmniejsza się wydatki o 8.400,00 zł; 

-infrastruktura Trzcianka-Południe zmniejsza się wydatki o 30.000,00 zł, 

zadanie jest realizowane, jest na etapie projektu technicznego i decyzji 

środowiskowej; 

-w ramach zadania „Rozbudowa drogi na os. Poniatowskiego w 

Trzciance” zmniejsza się wydatki o 1.545.903,22 zł, co prawda na liście 

rezerwowej Trzcianka znajduje się już wyżej, natomiast szansa na 

realizację w tym roku, nawet gdyby to dofinansowanie przyszło są 

niewielkie.  

Kolejno Zastępca Burmistrza wskazał, że w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej zmiana polega również na tym, że przesuwamy wydatki 

związane z PROW, czyli z rozbudową dróg na terenach wiejskich, 

dotyczy to Stradunia i Białej, z 2024 roku na 2025 rok. Przenosimy te 

dotacje na przyszły rok. Trzeba będzie pamiętać, że wydatki po stronie 

gminy trzeba będzie uzupełnić. Duże zwiększenie wydatków bieżących 

dotyczy odpłatności za pobyt mieszkańców gminy Trzcianka w Domach 

Pomocy Społecznej i te zwiększenie wynosi 690.000,00 zł, w ośrodkach 

pomocy społecznej, w CUS-ie zwiększenie o 140.000,00 zł, dosyć 

znaczący wydatek to wydatek na zwiększenie planu dotacji celowej dla 

powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego na utrzymanie Hali Sportowo-

Widowiskowej w wysokości 216.130,00 zł.  
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Przewodnicząca komisji Marta Matkowska zapytała o szkołę w 

Rychliku, wcześniej były już problemy z naborami do tej szkoły, a teraz 

ma być tam budowana hala, jak wyglądają nabory na przyszłe lata, czy 

ta szkoła ma szanse na utrzymanie? 

Pan Witold Putyrski wyjaśnił, że w jego ocenie ta szkoła w Rychliku ma 

większe szanse na utrzymanie niż szkoła w Przyłękach i sądził, że biorąc 

pod uwagę te zadanie, które zostały wcześniej wykonane daje szanse na 

to, że ta szkoła się utrzyma. To dofinansowanie na kryte boisko, to jest to 

dofinansowanie ze środków Ministerstwa Sportu i Turystyki, taką umowę 

pan Burmistrz z Ministerstwem podpisał, natomiast to jest tylko 

deklaracja, że jesteśmy skłonni przystąpić do zadania i wykorzystać te 

środki, natomiast nie jest to jeszcze decyzja, że na pewno przystępujemy 

do realizacji, choć czasu za wiele na decyzję nie ma. Na pytanie radnego 

Tomasza Tomczaka odnośnie bieżni przy SP Nr 1, odpowiedział, że 

zwiększono wydatki na projekty obiektów sportowych, mi.in.  

opracowanie dokumentacji bieżni wokół orlika. Ten projekt był kiedyś 

wykonany, natomiast z projektami to jest tak, że właściwie może to 

służyć jako materiał roboczy dla nowego projektanta, natomiast mapy, 

warunki muszą być oddzielne. Bieżnia naokoło orlika miałaby około 220 

metrów długości, z bieżnią 60 metrową wzdłuż garażów, wraz z ochroną 

tej bieżni poliuretanową, w czasie korzystania z orlika, bo jednak ścieżka 

ze szkoły do orlika, wymagałaby jak się z bieżni nie korzysta, aby była 

zabezpieczona. Jeśli radni zaakceptują propozycje burmistrza, to 

przystąpimy do projekty technicznego, natomiast realizacja zadania 

uzależniona jest od tego, czy te środki gmina otrzyma, czy też nie.  

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska podziękowała za 

wyjaśnienia, następnie zaproponowała, aby stanowisko komisji był takie, 

że komisja zapoznała się z projektem uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Trzcianka na 



8 
 

lata 2023-2035 oraz z projektem uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwały budżetowej na 2023 rok. 

Kolejno debatowano nad Sprawozdaniem Komisji Rewizyjnej z 

kontroli tematycznej pn. "Kontrola sposobu realizacji Budżetu 

Obywatelskiego w latach 2019-2022". Projekt uchwały w sprawie 

wystąpienia pokontrolnego. 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska wyjaśniła, że w tym 

projekcie uchwały są zalecenia Komisji Rewizyjnej, w związku z 

przeprowadzoną kontrolą. 

Pan Witold Putyrski zwrócił uwagę na uwagę pani radcy prawnej, że 

jedno z tych zaleceń jest niezgodne z zapisami ustawy o samorządzie 

gminnym, a zakazuje składania wniosków przez przedstawicieli 

samorządu. 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska odczytała uwagę radcy 

prawnego, co do zalecenia w punkcie 7. projektu uchwały, kolejno 

poddała pod głosowanie Projekt uchwały w sprawie wystąpienia 

pokontrolnego. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały w głosowaniu: Za – 1, Przeciw – 0, 

Wstrzymujących się – 5.  

-Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Św. Jana Chrzciciela w Trzciance. 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały w głosowaniu: Za – 4, Przeciw – 0, 

Wstrzymujących się – 2. 

-Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Wszystkich Świętych w Białej. 
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Przewodnicząca komisji Marta Matkowska poddała pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały w głosowaniu: Za – 5, Przeciw – 0, 

Wstrzymujących się – 1. 

-Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w obrębie geodezyjnym Trzcianka, rejon jeziora 

Sarcze. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji zapoznała się  

z projektem uchwały.  

-Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Trzcianki w rejonie ulic: Sadowej  

i Ogrodowej. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji zapoznała się  

z projektem uchwały.  

-Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Trzcianki - rejon ulic Ogrodowej i Bolesława Prusa. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji. zapoznała się z 

projektem uchwały. 

-Projekt uchwały w sprawie zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji zapoznała się z 

projektem uchwały. 

-Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie opłaty targowej 

pobieranej na terenie gminy Trzcianka. 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska odczytała § 1 projektu 

uchwały, kolejno poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
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Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały w głosowaniu: Za – 6, Przeciw – 0, 

Wstrzymujących się – 0.  

-Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Czarnkowsko-Trzcianeckiemu na 

organizowanie publicznego transportu zbiorowego. 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska poddała projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały w głosowaniu: Za – 6, Przeciw – 0, 

Wstrzymujących się – 0. 

-Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2023-2028. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu zapoznała 

się z projektem uchwały. 

-Projekt uchwały w sprawie zabiegów pielęgnacyjnych pomnika 

przyrody. 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska poddała projekt uchwały 

pod głosowanie. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu 

zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w głosowaniu: Za – 6, Przeciw 

– 0, Wstrzymujących się – 0.  

-Projekt uchwały w sprawie planów pracy komisji stałych Rady 

Miejskiej Trzcianki na II półrocze 2023 roku. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji zawnioskowała o 

dodanie załącznika Nr 5 do projektu uchwały, tj. Planu pracy Komisji 

Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji (za 6 radnych - 

jednogłośnie). 
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Pan Witold Putyrski poinformował, że będzie prośba o dodanie do 

porządku obrad najbliższej sesji jednego projektu uchwały w sprawie 

wyboru ławników. 

Ad 6) Sprawy wniesione do komisji. 

Brak spraw wniesionych do komisji. 

Ad 7) Wnioski Komisji i ich realizacja. 

Odpowiedzi na wnioski z dnia 14.06.2023 roku były załączone do 

materiałów. Wydruk stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska zapytała pana Witolda 

Putyrskiego czy będą prace wykonywane na ulicy Krokusowej. 

Pan Witold Putyrski odpowiedział, że w tym roku na pewno nic nie 

będzie robione na tej ulicy. Ze zmian budżetowych, ta pozostała kwota, 

która została na budowie dróg gminnych będzie zaplanowany wydatek 

na budowę chodnika na ulicy Broniewskiego. Ulica Krokusowa na razie 

czeka na realizację. Opracowywana na razie jest dokumentacja 

techniczna.  

Radny Tomasz Tomczak zapytał czy już wyjaśniło się coś ze strefą 30 

na ulicy Chopina? 

Pan Witold Putyrski wyjaśnił, że jest inaczej niż z konsultacji 

społecznych wynikało, a wynikała, że Chopina i Grottgera miała być 

strefa 30, ale po opracowaniu organizacji ruchu Burmistrz, kiedy 

zobaczył ilość znaków, którą należałoby tam postawić, to doszedł do 

wniosku, że jest to bez sensu. Ta strefa 30 poza ograniczeniem 

prędkości działa tak, jak każda inna droga, czyli każde skrzyżowanie, 

każde miejsce do parkowania musi być oznaczone. Przy strefie 

zamieszkania jest natomiast problem z parkowaniem, tylko w miejscach 

wyznaczonych można parkować, znaków też jest dużo przy strefie 

zamieszkania, ale jest ich dużo mniej niż przy strefie 30. Jest to inny 
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wynik niż ten, który wyszedł po przeprowadzeniu konsultacji na ulicy 

Chopina.  

Radny Tomasz Tomczak dodał, że jest to dość istotna zmiana, bo na 

strefie 30 jest przejście w wyznaczonych miejscach, a na obszarze strefy 

zamieszkania pieszy może chodzić wszędzie, tym bardziej zdziwił go 

fakt wymalowania w strefie zmniejszania przejść dla pieszych.  

Przewodnicząca Komisji Marta Matkowska dodała, że rozmawiała z 

burmistrzem na temat wymalowania jeszcze jednego przejścia dla 

pieszych koło Szkoły Podstawowej Nr 2, z reguły nie praktykuje się 

takiego rozwiązania, ale w Trzciance dla poprawy bezpieczeństwa takie 

rozwiązanie zastosowano.  

Radny Tomasz Tomczak dodał, że takie wymalowanie pasów daje 

sugestie, że poza pasami jest inaczej. 

Pan Witold Putyrski przyznał rację, że tak być może nie powinno być, 

ale to jest takie zabezpieczenie, że będzie bezpieczniej.  

W związku z tym, Przewodnicząca komisji zawnioskowała do budżetu o 

ustanowienie na ulicy Piotra Skargi, od strony ulicy Parkowej, w stronę 

jeziora i w stronę hotelu Ajaks strefy zamieszkania. Ten sezon to 

pokazał, że jest to niezbędne.  

Pan Witold Putyrski stwierdził, że cały czas się zastanawia, czy idziemy 

w dobrym kierunku i miał obawy, że ten kierunek nie jest dobry, np. 

poprzez malowanie dodatkowych przejść dla pieszych w strefie 

zamieszkania może sugerować, że pieszy ma pierwszeństwo na 

przejściach, a ma to pierwszeństwo w całej strefie zamieszkania.  

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska wyjaśniła, że w tym 

rejonie, o który ona wnioskuje tych przejść akurat nie ma, ale chodzi o to, 

żeby policja mogła częściej skontrolować prędkość kierowców. Wniosek 

dotyczy skrzyżowania ulicy Parkowej z ulicą Piotra Skargi, w stronę 

hotelu Ajaks i jeziora. 
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Przewodnicząca komisji Marta Matkowska poprosiła o 

przegłosowanie jej wniosku o treści:  

„Wnioskuję o ustanowienie strefy zamieszkania w rejonie ulic od 

skrzyżowania ulicy Parkowej z ulicą Piotra Skargi w kierunku hotelu 

Ajaks i jeziora” 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji zaopiniowała 

pozytywnie wniosek w głosowaniu: za 6 (jednogłośnie). 

Przewodnicząca komisji Marta Matkowska złożyła kolejne wnioski o 

treści:  

1. „Wnioskuję do budżetu, aby na placu zabaw obok CUS naprawić płot”, 

2. „Wnioskuję o dosypanie piasku na placu zabaw (ogrodowym) za 

muszlą w Parku 1 Maja, ponieważ wystające korzenie oraz elementy 

konstrukcji stanowią zagrożenie dla bezpieczeństwa dzieci.” 

3. „Wnioskuję do budżetu o naprawę nawierzchni skrzyżowania ulicy 

Kasprowicza z Fredry (zjazd z ulicy Fredry).” Formularz wniosku stanowi 

Załącznik Nr 2 do protokołu. 

Radny Tomasz Tomczak zawnioskował o zwrócenie uwagi firmie 

KOMBUD, aby naprawiła pojazd, który odbiera odpady zielone. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji zaopiniowała 

pozytywnie wniosek w głosowaniu: za 6 (jednogłośnie). 

Radny Czesław Rogosz zawnioskował o przycięcie krzewów wzdłuż 

ulicy Sikorskiego. 

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji zaopiniowała 

pozytywnie wniosek w głosowaniu: za 6 (jednogłośnie). 

 

Ad 8) Zamknięcie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Komisji 

Marta Matkowska zamknęła posiedzenie komisji.  
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/-/Marta Matkowska 
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